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                                                                                                 Krobia, dnia 2 listopada 2012 r. 

 
                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XXVII/2012 
  
                  z   XXVII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  
                  w dniu  26 października 2012 r. w ZSOiZ w Krobi     
=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.30 
                    godzina zakończenia :   20.30  
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.  
                 Ponadto w sesji uczestniczyli :   

              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.  
     2.   Szablewska Katarzyna    -  Sekretarz Gminy Krobia. 

                    3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia. 
                    4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 
                    5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                    6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
 

                    Porządek obrad sesji :   
              ======================= 
 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji.  
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 
 a) nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”,   
 b) nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”,   
 c) podziału gminy Krobia na jednomandatowe okręgi wyborcze, ustalenia ich granic                

i numerów,  
 d) uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Krobia,  
 e) „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Krobia 

na lata 2013 – 2017”,  
 f)  zmiany uchwały Nr XLIV/289/2002 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 kwietnia 

2002 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Krobia,  

 g) wyrażania zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej                                    
położonej w Domachowie, 

 h) wyrażania zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej                                    
położonej w Domachowie, 

 i) wyrażania zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej                                    
położonej w Domachowie, 

 j) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
 k) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,  
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 l) przejęcia przez Gminę Krobia zadania w zakresie transportu i opieki uczniów 
niepełnosprawnych z Gminy Poniec do Zespołu Szkół Specjalnych w Brzeziu, 

 
 

ł)  zmiany   Uchwały Nr  XVIII/127/2011   Rady Miejskiej   w  Krobi z    dnia                   
27 grudnia 2011 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia 
na lata  2012-2025, 

 m)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012.  
 

 9. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 
radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 
sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy 
oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
11. Wolne głosy i wnioski.  
12. Zakończenie.  

 
 Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych zaproszonych gości.   
Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego sesja jest 
prawomocna do podejmowania uchwał.   

 

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
      Przewodniczący Rady: wnoszę o poszerzenie porządku obrad sesji o rozpatrzenie projektów uchwał 

w sprawie : 
- nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”, jako pkt 8b), 
- przejęcia przez Gminę Krobia zadania w zakresie transportu i opieki uczniów 

niepełnosprawnych z Gminy Poniec do Zespołu Szkół Specjalnych w Brzeziu, jako pkt 8l). 
      Zgłoszoną zmianę porządku obrad sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
      Porządek obrad po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
      Pierwotny porządek obrad stanowi załącznik do protokołu. 
             
      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z  XXVI sesji.       
      Protokół z XXVI sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
 

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
Burmistrz : odpowiedzi udzielono radnym w formie pisemnej, natomiast sprawy dot. dróg 
przekazano do PZD. Wpłynęła odpowiedź od Komisji Bezpieczeństwa na interpelacje zgłoszone 
przez radnych G. Skrobałę, R. Olejniczaka i K. Perdona.  

       
      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.       
      M. Duda : sprawa dot. przejścia wzdłuż rowu polskiego. Za wykonanie oświetlenie na tym odcinku 

bardzo dziękuję, lecz konieczne byłoby jego utwardzenie. Obecnie w okresie jesienno-zimowym 
mieszkańcy tym przejściem uczęszczają do kościoła. Czy w tym roku planowane jest utwardzenie 
chodnikami, bądź kostką tego odcinka, czy to jest pomysł na rok przyszły?    

      Ł. Kubiak : zapytanie dot. kwestii ul. Rejka, jak wiadomo uzyskaliśmy środki w ramach NPPDL, 
jak obecnie ta sprawa wygląda, ponieważ jest po przetargu i jakie są dalsze decyzje?   

      E. Dopierała :  sprawa dot. strefy ekonomicznej w Pudliszkach utworzonej jako podstrefa Słubicko 
– Kostrzyńskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej. Przy okazji realizacji planu pracy Komisji 
Oświaty i Spraw Społecznych punktu dot. wpływu utworzenia tej strefy na bezrobocie, czy stanu 
zatrudnienia, Gmina wystąpiła o takie informacje do firmy Heinz. Z informacji tej wynika, że 
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pozwolenie na prowadzenie działalności gospodarczej w strefie zostało wygaszone. Zgodnie                  
z rozporządzeniem Rady Ministrów w momencie, jeżeli jest zawieszona działalność teren nie będzie 
objęty strefą. Na wniosek firmy uchwałą wyrażaliśmy zgodę na utworzenie tej strefy. Jakie będą 
procedury, czy nie powinniśmy wystąpić z pismem, aby nas poinformowała, czy musimy podjąć 
uchwałę o likwidacji tej strefy, czy nie ma to wpływu też na studium, którego zmiana będzie na 
najbliższej sesji przyjmowana. Ponadto działalność w strefie wiązała się określonymi korzyściami 
min. zwolnieniem od podatków. W 2008 roku podejmowaliśmy taką uchwałę, w której były zapisy, 
że jeżeli przedsiębiorca spełni określone warunki, też może korzystać z takich zwolnień. Czy ta 
firma korzystała z takich zwolnień, jeśli tak, to czy w tym roku, czy ewentualnie jakieś korzyści ze 
strony Gminy były. Proszę o wyjaśnienie tych kwestii, bo dla mnie jest to niezrozumiałe,  że tak 
duża firma, poważna informuje nas, że ta strefa nie będzie istniała.    

      I. Jóźwiak : 1. Może wrócilibyśmy do tematu drogi nr 434, ponieważ wg informacji marszałka 
Marka Woźniaka zakończenie jej przebudowy może nastąpić na koniec 2014 roku, a najgorszy 
odcinek, który nas dotyczy jest od ronda do przejazdu kolejowego, dlatego powinniśmy się starać 
jeszcze przed okresem zimowym by był zrealizowany. Odcinek ten jest szczególnie niebezpieczny              
w okresie mgieł.    

      2. Czy to możliwe aby zaplanować jakieś środki dot. ochrony, czy odnowienia rowów 
przydrożnych. Zgłaszają się osoby, że zaorywane są drogi gminne, że jeśli tam gdzie rzeczywiście 
tak jest, że droga ma 15 m, a obecnie są to 3 m to trudno przejechać sprzętem, czy nie warto byłoby 
rozpocząć jakieś działania.  

      L. Bem : zgłaszam ponownie sprawę trójkąta na ul. Jutrosińskiej, a PZD obiecał, że coś z tym zrobi, 
lecz do dzisiaj nic nie zrealizowano. Nie zostało to zabezpieczone, sprzęt ciężki na tym odcinku 
jeździ. 

      G. Skrobała : 1. Zwracam się z prośbą o oznakowanie przejścia dla pieszych na wysokości parkingu 
w Nieparcie, który znajduje się naprzeciw cmentarza. Chodzi o zpewnienie bezpiecznego przejścia 
z parkingu na cmentarz. Wbrew wszelkim pozorom ruch tam jest bardzo duży ponieważ groby 
najbliższych odwiedzają mieszkańcy z siedmiu miejscowości, a przejście przez drogę nie jest 
oznakowane. Ruch tam jest duży i dlatego konieczne jest zapewnienie bezpieczeństwa, 
oznakowanie pasów jest niezbędne.    

      2. Sprawa dot. bloków 58, 59 i 59 a w Gogolewie położonych przy drodze powiatowej. W ubiegłym 
roku droga została utwardzona tłuczniem, brak kanalizacji deszczowej i w tej chwili droga ta jest 
zalewana wodą deszczową. Mieszkańcy zwracają się z pytaniem co dalej, jak ewentualnie można im 
pomóc.   

      K. Perdon : również w kwestii przejścia dla pieszych. W Pudliszkach wykonano naprawę                     
ul. Wjazdowej, lecz przy blokach jest nieformalne przejście przez tą ulicę. Jest tam tak duży ruch 
pojazdów, jeśli będzie ono odpowiednio oznakowane to będzie zwiększone bezpieczeństwo 
przechodniów, jest to droga powiatowa. Mieszkańcy wnioskują o oznakowanie tego przejścia.    

   

      Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   
w okresie międzysesyjnym.  
26.09. spotkanie w Pałacu na Fosie ws. organizacji uroczystości rozstrzelania mieszkańców Krobi               
i okolicy oraz Dnia Niepodległości. 
27.09. Inauguracja Roku Akademickiego Uniwersytetu II Wieku, gdzie wykład inauguracyjny 
wygłosił radny Andrzej Miałkowski. 
28.09. Uczestniczyłem w posiedzeniu Walnego Zebrania Członków Unia Gospodarcza Regionu 
Śremskiego – Śremski Ośrodek Wspierania Małej Przedsiębiorczości. Po posiedzeniu miało miejsce 
przyjęcie naszej Gminy do Stowarzyszenia. 
3.10. Spotkanie ws. organizacji obchodów patriotycznych rocznic. 
4.10.  Radni uczestniczyli w wyjeździe do miejscowości Kuczynka, Kuczyna, Ziemlin i Ciołkowo. 
Uczestniczyło 6-cioro radnych. 
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5.10. Organizowałem kolejny wyjazd radnych do sołectw Posadowo, Sułkowice, Domachowo                   
i Stara Krobia. 
7.10. Uczestniczyłem w spotkaniu chórów „Królowej Anielskiej Śpiewajmy” na zaproszenie 
Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowo Bzdęgi oraz Towarzystwa 
Śpiewaczego „Harmonia”. 
8.10. Posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. Tematy : utworzenie punktów 
przedszkolnych, analiza wniosków do stypendium Rady Miejskiej za wybitne osiągnięcia 
pozaszkolne. 
Posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Tematy : przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia, wybór 
wiceprzewodniczącego komisji Hieronima Urbańskiego, zapoznanie się z protokołami 
pokontrolnymi RIO w Poznaniu, zaplanowanie najbliższej kontroli tj. kontroli Funduszu Sołeckiego 
za 2001 r. w Pudliszkach oraz wydatków Urzędu Miejskiego za 2011 rok.  
9.10. Razem z Burmistrzem Krobi uczestniczyliśmy w  spotkaniu w MGOPS w Krobi dla 
podziękowania za pracę na stanowisku Kierownika Ośrodka pani Małgorzaty Roszyk.  
Wyjazd radnych do sołectw Posadowo, Sułkowice, Domachowo i Stara Krobia. 
10.10. Przygotowałem kolejny wyjazd radnych do sołectw Przyborowo, Niepart, Gogoldwo oraz 
kolejną sesję Rady Miejskiej.  
12.10. Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania Gościnna Wielkopolska w Pępowie zaprosiła na 
konferencję pt. „Rola i znaczenie podejścia leder w rozwój obszarów wiejskich”.  Konferencja 
odbyła się Kongregacji Oratorium św. Filipa Neri w Santuarium Świętogórskicm w Głogówku 
k.Gostynia.   
Udział w uroczystości Dnia Edukacji Narodowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących                              
i Zawodowych w Krobi. 
16.10. Wyjazd radnych do sołectw Przyborowo, Niaprt i Gogolewo. 
Udział radnych w spotkaniu zorganizowanym przez Fundację Greenpeace Polska Ogólnopolska 
Koalicję „Rozwój TAK – odkrywki NIE” oraz obywatelski Komitet „Stop Odkrywce”. Spotkanie 
miało miejsce w Zespole Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi. 
17.10. Zebranie ws. organizacji Święta Niepodległości 11 listopada oraz organizacji wyjazdu 
radnych do sołectw Karzec i Pudliszki.   
18.10. Zebranie dokumentów i ustalenie porządku obrad sesji. 
22.10. Posiedzenie połączonych komisji Rady Miejskiej celem omówienia projektów uchwał                     
i spraw bieżących. 
Posiedzenie Komisji Budżetu celem wydania opinii ws. projektu uchwały dot. zmian budżetu                     
i zmian w budżecie na 2012 rok. 
 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  
E. Dopierała : w ramach Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości proszę o bliższe informację 
nt. realizacji projektu.  
Naczelnik WSS : odnośnie realizacji projektu wiosek tematycznych, to propozycja wyszła ze strony 
Urzędu. Prowadzone były warsztaty dot. wiosek tematycznych. Zwróciliśmy się do osób, które 
uczestniczyły w warsztatach z p.Idziakiem. Projekt będzie obejmował działania w zakresie 
integracji i współpracy osób, które indywidualnie są zaangażowane w działania związane                    
z Biskupizną. Ma on na celu przede wszystkim prowadzić do współpracy wszystkich osób. 
Warsztaty to cykl spotkań oraz  2-dniowy wyjazd studyjny do Wambierzyc.  
 

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
a) nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia” .  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej.  
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Uchwałę Nr XXVII/215/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2012 r. w sprawie 
nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”, przejęto większością głosów, 14 za,             
1 wstrzymujący A. Miałkowski, głosowało15 radnych.  
 

b) nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej. 
A. Miałkowski : w uzasadnieniu błędnie napisano, że Urząd Bezpieczeństwa w Kłodzku. 
Przewodniczący Rady : opierałem się na informacji od rodziny 
Uchwałę Nr XXVII/266/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2012 r. w sprawie 
nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 
radnych.  
 

c)  podziału gminy Krobia na jednomandatowe okręgi wyborcze, ustalenia ich granic                          
i numerów.  
Naczelnik WSS przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie oraz poprawkę, stanowiącą załącznik      
nr 2 do niniejszego protokołu.  
E. Dopierała : w pierwotnej wersji podziału okręgów jaką nam przedstawiono, do której mieliśmy 
zgłaszać uwagi Rynek był przydzielony do ulic Biskupińskiej, Domachowskiej, Poznańskiej                    
w kierunku na Gostyń. W obecnym podziale Rynek jest przypisany w odwrotną stronę min.                  
ul. Jutrosińska, Miejsko Górecka, a Asnyka, Prusa, Odrodzenie, które są w końcowym osiedlu.  Nie 
wiem czym się kierowano, że właśnie zaproponowano taki podział.   
Burmistrz : podział Krobi będzie budził zawsze kontrowersje. Uwzględniono uwagi do projektu 
przedstawionego na posiedzeniu wspólnym, zostały one uwzględnione. Krobia podzielona została 
na 5 obszarów. Jest to propozycja, kwestia innych możliwości oczywiście istnieje, zmiana 
wiązałaby się z koniecznością przedstawienia innego rozwiązania.  
Ł. Kubiak : wniosek formalny aby w okręgu nr 11 dokonać zmiany z Kuczyna na Kuczynka.   
Zgłoszoną autopoprawkę przejęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
Uchwałę Nr XXVII/217/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2012 r. w sprawie  
podziału gminy Krobia na jednomandatowe okręgi wyborcze, ustalenia ich granic                      
i numerów;  przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 
Salę obrad opuścił radny K. Perdon.  
 

d) uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Krobia. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Z-ca Naczelnika WIGP. 
Radca prawny : chciałbym p. radnej E. Dopierała wyjaśnić wpływ przedmiotowej uchwały na 
okoliczności przez nią wnoszone odnośnie specjalnej strefy ekonomicznej. Z prawnego punktu 
widzenia nie mają one wpływu, z tego powodu, że zmiany studium nie obejmują przestrzeni 
obszaru,  która stanowi własność spółki.  
Uchwałę Nr XXVII/218/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2012 r. w sprawie 
uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

e)  „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Krobia na 
lata 2013 – 2017”. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Z-ca Naczelnika WIGP.  
Uchwałę Nr XXVII/219/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2012 r. w sprawie 
„Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Krobia na lata 
2013 – 2017”; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
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f) zmiany uchwały Nr XLIV/289/2002 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 kwietnia 2002 r.                 
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Krobia.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Z-ca Naczelnika WIGP. 
Uchwałę Nr XXVII/220/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2012 r. w sprawie  
zmiany uchwały Nr XLIV/289/2002 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 kwietnia 2002 r.            
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

g) wyrażania zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Domachowie.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Z-ca Naczelnika WIGP. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł.Kubiak : komisja obradowała w dniu 
dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr XXVII/221/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2012 r. w sprawie 
wyrażania zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Domachowie; 
przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

h) wyrażania zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Domachowie. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Z-ca Naczelnika WIGP. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł.Kubiak : komisja obradowała w dniu 
dzisiejszym i projekt uchwały i kolejnej porządku obrad zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr XXVII/222/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2012 r. w sprawie  
wyrażania zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Domachowie; 
przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

i) wyrażania zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Domachowie. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Z-ca Naczelnika WIGP. 
Uchwałę Nr XXVII/223/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2012 r. w sprawie  
wyrażania zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Domachowie; 
przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

j)  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł.Kubiak : komisja obradowała w dniu 
dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr XXVII/224/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2012 r. w sprawie  
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 
radnych. 
 

k) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  
Skarbnik Gminy : proszę o dokonanie poprawki do projektu uchwały poprzez dopisanie                          
w załącznikach 2 i 3 po słowach trzy osie „ i więcej”.  
Radca prawny : pewnych stanów faktycznych nie ominęły osoby przygotowujące uchwały, lecz 
ustawodawca. Wg opinii ministerstwa wskazane aby takich poprawek w uchwałach dokonać. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł.Kubiak : komisja obradowała w dniu 
dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Zgłoszoną poprawkę przyjęto jednomyślnie, glosowało 14 radnych.  
A. Miałkowski : referujący określił, że wzrost podatku około 4 % wyżej i niżej. Czy jest to                     
w ramach prawa było możliwe żeby podwyższenie podatku było niższe od 4 %. 
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Radca prawny : stawki podatku rada gminy ma obowiązek określić, muszą być one na poziomie               
1 grosza, stawki nie mogą być wyższe niż stawki max przewidziane w ustawie aktualizowanej przez 
Ministra Finansów.   
Skarbnik : w niektórych przypadkach w wyniku zaokrąglenia stawki rosną albo wyżej, albo niżej.  
Uchwałę Nr XXVII/225/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2012 r. w sprawie  
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; przyjęto jednomyślnie,  
głosowało 14 radnych. 
 

l) przejęcia przez Gminę Krobia zadania w zakresie transportu i opieki uczniów 
niepełnosprawnych z Gminy Poniec do Zespołu Szkół Specjalnych w Brzeziu. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  
L. Bem : ilu uczniów z gminy Krobia będzie dowożonych? 
Burmistrz : podamy dokładną liczbę,  lecz myślę, że około 16 uczniów.  
Uchwałę Nr XXVII/226/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2012 r. w sprawie  
przejęcia przez Gminę Krobia zadania w zakresie transportu i opieki uczniów niepełnosprawnych               
z Gminy Poniec do Zespołu Szkół Specjalnych w Brzeziu; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 
radnych. 
Na salę przybył radny K. Perdon.  
 

ł) zmiany   Uchwały Nr  XVIII/127/2011   Rady Miejskiej   w  Krobi z  dnia 27 grudnia 2011 r. 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata  2012-2025. 
Skarbnik Gminy przedstawił Projekt uchwały i uzasadnienie stanowiące załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu.  
Zgłoszoną autoporawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych  
Uchwałę Nr XXVII/227/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2012 r. w sprawie  
zmiany   Uchwały Nr  XVIII/127/2011   Rady Miejskiej   w  Krobi z    dnia 27 grudnia 2011 
r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata  2012-2025; przyjęto 
jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

m) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012. 
Skarbnik Gminy przedstawił Projekt uchwały i uzasadnienie stanowiące załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 22.10.br oraz w dniu 
dzisiejszym i projekt uchwały oraz autoporawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.   
Zgłoszoną autoporawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych  
Uchwałę Nr XXVII/228/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2012 r. w sprawie  
zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012; przyjęto jednomyślnie,  
głosowało 15 radnych. 
 

9. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 
radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 
sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz 
osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. 
Informacje stanowią załączniki nr 5-9 do  protokołu.  
 

Ad. 10  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : odpowiadając radnemu M. Duda odnośnie przejścia obok Samicy Krobskiej, to jest to 
jeden z etapów rewitalizacji Krobi, wykonano oświetlenie. Nie podjęto jeszcze decyzji odnośnie 
utwardzenie tego terenu, rodzaju nawierzchni, zadanie to jest zaplanowane.  
Odpowiadając radnemu Ł. Kubiakowi w kwestii  inwestycji ul. Rejka, to oferty na realizację 
zadania zostały złożone, w związku z nieprawidłowościami ofert trwa proces wyjaśnień.                        
Po wyłonieniu wykonawcy uda się wykonać zadanie w planowanym czasie.   
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Odpowiadając radnej E. Dopierała odnośnie sytuacji dot. zakładu Heinza i Strefy Ekonomicznej 
uzyskaliśmy odpowiedź, iż inwestycja realizowana przez koncern Heinza nie będzie wiązała się                        
z istnieniem Strefy Ekonomicznej. Zwrócimy się o wyjaśnienie co do przyczyn zaistniałej sytuacji, 
oraz informacji dysponenta, czyli właściwego Ministerstwa lub Strefy Kostrzyńsko-Subickiej. 
Odnośnie kompetencji, to samorząd wyraża zgodę na utworzenie strefy, natomiast na wycofanie 
takich kompetencji nie posiada.     
Odpowiadając radnemu I. Jóźwiakowi odnośnie modernizacji drogi nr 434, to informacje na ten 
temat przekazywałem  na naszych spotkaniach. Problem znany jest wszystkim zarządcom dróg                 
i właścicielom nieruchomości przylegających do tej drogi. W najbliższy wtorek będą prowadził 
rozmowy w WZDW w  kwestiach bezpieczeństwa realizacji inwestycji na całym odcinku  
przebiegającym przez teren gminy Krobia, dot. to także kwestii zjazdów, poboczy, oświetlenia, 
skrzyżowań. 
Temat odtworzenia dróg śródpolnych pojawia się w rozmowach od początku mojej pracy                        
w samorządzie w Krobi. Jest to element długoletniego sposobu użytkowania i zachowania na tych 
drogach  właścicieli przylegających posesji gruntów rolnych. Wg mojej oceny proces odtworzenia 
tych dróg powinien wyglądać następująco : wytyczenie geodezyjne dróg, co wiąże się                        
z określonymi nakładami  finansowymi na ten etap. Biorąc po uwagę ilość kilometrów posesji 
przylegających, wyznaczenia punktów granicznych przy każdej posesji, to kwoty są bardzo duże. 
Dalej musiałoby być odtworzenie tych granic, rowów, zabezpieczenie tych rowów poprzez 
nasadzenia drzew i odtworzenie samej drogi. Wielokrotnie zastanawiałem się jak to przeprowadzić 
w sposób skuteczny, ze środków finansowych, którymi dysponujemy i różnych innych zadań, 
priorytetów, które w Gminie są i o nich rozmawiamy. Twierdzę z pełną odpowiedzialnością, że nie 
można zrealizować wszystkich zadań w samorządzie w sposób skuteczny przy zasobach, którymi 
dysponujemy. Podejmowałem różnego rodzaju próby odtwarzania granic w sposób dobrowolny. Po 
wykonanych krokach stan odtworzony bardzo szybko jest z powrotem przywracany do tego 
poziomu,  który niestety był. Jest to też sposób uprawy kultury rolnej własności swojej  i sąsiedniej. 
Problem ten jest złożony wymagający z jednej strony trochę determinacji, a drugiej strony środków 
finansowych, nie takich małych, a to jest kwestia wyboru z czego zrezygnujemy  żeby odtwarzać 
drogi gruntowe, a kwestia kolejna to sposobu nadzoru nad tymi drogami i zapewnienie ich 
odpowiedniego stanu. Problem ten jest też bardzo często sygnalizowany przez rolników, i jest to też 
kwestia ciągnąca się przez wiele dziesiątków lat. W momencie tworzenia budżetu, to jednak jeśli 
chodzi o drogi gruntowe, to my działamy na zasadach doraźnych, zdaję sobie z tego sprawę. Nie 
podejmując decyzji co do propozycji realizacji określonych zadań w budżecie jednak wybór pada na 
często inne tematy.                     
Odpowiadając radnemu L. Bemowi odnośnie trójkąta, to są dziś obecni przedstawiciele PZD, którzy 
mogą wypowiedzieć się w tej kwestii, chodzi o to, że  trójkąt ten po wykonaniu inwestycji 
kanalizacji sanitarnej nie został pokryty dywanikiem asfaltowym.   
Odpowiadając radnej G. Skrobała sprawę oznakowania przejścia dla pieszych w Nieparcie skieruję 
do PZD w Gostyniu. 
Odnośnie kanalizacji deszczowej przy blokach w Gogolewie, to ustalimy jaki jest stan tej 
kanalizacji.    
Odpowiadając radnemu K. Perdonowi, to kwestia oznakowania przejścia dla pieszych na                       
ul. Wjazdowej przekazana zostanie do PZD w Gostyniu. 
Przewodniczący Rady : czy istnieje prawne przeniesienie kosztów odtworzenia takiej drogi, 
wytyczenia przez geodetów, ustawienia kamieni. Ludzie powołują się na działania wójta Pępowa, 
czy są takie możliwości, czy nie ma? Mieszkańcy prywatnie przychodzą do mnie z takimi 
zapytaniami. Ktoś 35 lat temu zaorał teren drogi, kolejnemu właścicielowi jest to przekazywane           
i nie przywraca tego, a wszelkie kombajny, ciągniki ze zbożem przejeżdżają przez  nasze porzeczki 
i każdego roku trzeba je odtwarzać. 
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Burmistrz : jest to stan powszechny, nie mówimy o jednej, czy drugiej drogi, tylko o kilkudziesięciu 
kilometrach dróg na terenie naszej gminy. Co do tego jestem przekonany, że problem nie dotyczy 
tylko gruntów na terenie naszej gminy. Problem polega na tym czy robić to kompleksowo. Istnieje 
prawna możliwość przeniesienia odpowiedzialności na osobę, która dokonała zajęcia mienia, która 
przekroczyła te granice w momencie wytyczania tej granicy ze środków samorządu i ewentualnie 
roszczenie o zwrot tych pieniędzy jeśli nie dobrowolnie, to na drodze postępowania sądowego.  Jest 
jeszcze kwestia zabezpieczenia tych środków oraz jeśli dojdzie do odtworzenia tej granicy, to na 
czyj koszt powinna być odtworzona droga. Często są to sytuacje, kiedy osoby, które dzisiaj są 
właścicielami tych nieruchomości przejęły taki stan od poprzedników. Środki na takie działania 
musiałyby się znaleźć w budżecie Gminy.   
Przewodniczący Rady : jest to powszechny problem dla wielu ludzi, a myślę, że trzeba by zacząć 
robić coś w tym kierunku i to nagłaśniać, jeśli są możliwości prawne.  
Burmistrz : na każdym zebraniu wiejskim ten temat jest poruszany przeze mnie, wskazuję, że jest to 
niewłaściwe zachowanie. Przy projekcie nad budżetem możemy do tego tematu wrócić i wtedy 
dokonać wyboru.  
 

Ad. 11  Wolne głosy i wnioski.  
Członek Zarządu Powiatu Gostyńskiego Jerzy Ptak przedstawił prezentację nt. Drogi powiatowe                
w Powiecie Gostyńskim, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   
J. Ptak : jestem radnym Gminy Pępowo, członkiem Zarządu Powiatu Gostyńskiego 
odpowiedzialnym za drogi od 6 lat. Uczestniczę praktycznie we wszystkich spotkaniach, które 
odbywają się na terenie Gminy Pępowo i nie ma spotkania, gdzie by nie był poruszany temat dróg 
powiatowych. Definicję drogi powiatowej w Gminie Pępowo spełnia 6 dróg, przebiegających przez 
6 miejscowości i w każdym sołectwie przebiega droga powiatowa. Jest to problem bardzo złożony. 
23 mln, które musieliśmy dołożyć do dróg w ciągu 14 lat jest rzeczą trudną. Pozyskaliśmy środki 
zewnętrze w kwocie 10 mln, przy współudziale własnym rzędu 50 %, 30 %. Była taka szansa żeby 
te pieniądze uzyskać. Nie mogliśmy z boku czekać, bo ze środków własnych pewnych inwestycji 
nigdy byśmy nie wykonali. Brakuje w tej prezentacji jeszcze dwóch inwestycji tj. budowa szkoły            
w Brzeziu i sali sportowej ZSOiZ w Krobi. Takie są fakty i  z nimi musimy się wspólnie zmierzyć. 
Z dyrektorem PZD objechaliśmy wszystkie drogi na terenie gminy Kroba i będziemy wspólnie 
podejmować decyzje, chociażby dotyczące dalszej budowy, czy naprawy chodników przy drogach 
powiatowych.  Nie może być taka sytuacja, że będziemy mieć drogi dziurawe, a będziemy 
budować, a praktycznie nie będzie środków na budowy, bo kredytów nie otrzymamy. 
Przewodniczący Rady :  proszę abyście Państwo myśleli o dokończeniu remontu drogi przez wieś 
Chumiętki.  Zostało to rozpoczęte, a poruszanie się na tym odcinku stwarza niebezpieczeństwo. 
Potrzebne jest pilne zakończenia remontu tej drogi, ponieważ jest to połączenie z dużym ośrodkiem 
Żytowecko, Łęka Mała, z których dowożona jest młodzież na autobus. 
J. Ptak :  trudno nie przyznać Panu racji. Burmistrz przesłał pismo dot. najpilniejszych potrzeb jeśli 
chodzi o drogi powiatowe na terenie gminy Krobia, jest ich ok. 6. Wg mnie istotna jest droga przez 
Pijanowice. Zdajemy sobie z tego sprawę, natomiast przy naszych możliwościach, obecnej 
konstrukcji budżetu mamy jedno zadanie zaległe sprzed 3 lat, to nie wynika z naszych niechęci, lecz 
jest to kolejne zadanie realizowane przez trzy podmioty tj. skrzyżowanie przy cmentarzu                        
w Gostyniu. Jest to zadanie priorytetowe ponieważ dotyczy to nie tylko mieszkańców gminy, lecz 
także pracowników dojeżdżających do strefy gospodarczej. Chcemy aby w każdej z gmin 
wygospodarować jakieś środki na drobną modernizację, remont. Nie mogę dziś składać deklaracji 
co do konkretnej drogi. W obliczu tych faktów, tych liczb, które zestawiłem nie możemy objąć całą 
gminę. 
M. Duda : pewne warunki w których funkcjonujemy i decyzje, które podejmujemy są 
determinowane jakimś określonym stanem rzeczy. Przedstawiono, że droga była remontowana 5 lat, 
ja się boję, że niedługo, jeszcze rok lub dwa ten termin zostanie przekroczony przez naszą dróżkę, 
ścieżkę na ul. Kobylińskiej. Mówię to dlatego, że padły tu słowa związane z bezpieczeństwem, a tak 
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się składa, że ta droga przy ul. Kobylińskiej jest drogą przy której znajduje się przedszkole, szkoła. 
Ścieżka ta jest niedokończona od kilku lat i to właśnie jest element, że będzie to jeszcze dłuższą 
inwestycją. Mamy także kwestię nie dokończonego chodnika po prawej stronie. Pan 
Przewodniczący tak i ja przede wszystkim zwracamy uwagę na bezpieczeństwo związane                        
z młodzieżą szkolną i przedszkolną. Proszę o zwrócenie uwagi na konieczność realizacji tych zadań. 
J. Ptak : jeśli środki w roku 2013 wygospodarujemy, a przed nami zima, więc od niej zależy czy 
wystarczy środków na coś więcej.    
Sołtys wsi Niepart : czy zarząd ma w planie remont drogi przez Gogolewo – Niepart? 
J. Ptak : jeśli chodzi o inwestycje przedstawione przez gminę one na pewno będą miały priorytet.  
A.Miałkowski : statystyka jest taką piękną nauką, która pozwoli wybielić, wygładzić, przecież nie              
o to chodzi. My oczekujemy od Państwa strategii. Czy zastanawialiście się co wybieracie na dziś, na 
jutro, na pojutrze i kiedy i jak i za jakie pieniądze będziecie to realizować. To co było to my 
widzimy, wiemy i nawet doceniamy. Natomiast nie o statystykę nam chodzi. Powiedzcie jaka jest 
strategia, jeśli j ą macie, ile w tym jest Gminy Krobia i to nas bardzo interesuje.  
J. Ptak : rozumiem Panie Przewodniczący, żeby mówić o przyszłości trzeba także mówić                         
o statystyce. Zgadzam się z Panem, że nie można żyć historią. Rada Powiatu Gostyńskiego 
uchwaliła strategię Powiatu przed 11 laty. Na pewno jest to moment, zresztą Biuro Promocji już to 
rozpoczęło prace szczególnie w obliczu nowej perspektywy finansowej UE aby tę strategię 
nowelizować. Tylko Panie Przewodniczący, gdy patrzę na te liczby to do dróg dołożyliśmy 23 mln, 
to myśmy gdzieś czegoś nie dofinansowali. Możemy wyasfaltować wszystkie drogi, lecz należy 
pamiętać, że mamy 6 szkół. Czy zamiast jakiegoś chodnika nie dofinansować jakąś pracownię                 
w szkole. Liczby pokazują ilu mamy uczniów, natomiast przerażające są liczby dot. rynku pracy, 
szczególnie bezrobocia ludzi młodych.     
A. Miałkowski : nie o to chodzi, mnie chodzi jaka będzie strategia, co na dziś, co na jutro. Czy jest 
program i czy w tym programie jest Krobia? 
J. Ptak : strategia będzie nowelizowana. Mamy w obliczu już pewnych planów 2-3 drogi, które 
chcemy umieścić w kolejnej perspektywie finansowej UE. W tym zadaniu są drogi w okolicach 
Pogorzeli – Piaski, oraz druga na odcinku od Ponieca do Krobi. Te możliwości finansowe Powiatu, 
które przedstawiałem na pewno w kolejnej perspektywie nie pozwolą na wcześniejszą 
modernizację. 
G. Skrobała : mnie interesuje sprawa naprawy tych odcinków, które nie są jeszcze dotychczas 
naprawione po minionej zimie. Mnie zaciekawia taki fakt, że przyjeżdża ekipa pewien odcinek 
drogi naprawia, dalej są dziury nie do przebycia i ekipa ta przejeżdża gdzieś zupełnie w innym 
kierunku powiatu i wraca za miesiąc, za dwa. Dlaczego nie jest naprawiona droga w danej 
miejscowości w całości?  
Chcę jeszcze zwrócić uwagę na temat wykaszania poboczy, którego praktycznie nie było. Chwasty 
w niektórych miejscach sięgały do pół wysokości drzew, widoczność była fatalna, bezpieczeństwo 
zagrożone. Tłumaczono, że nie ma środków na te działania.  
J. Ptak : jeśli będziemy wykaszać rowy 3-4 razy w roku, to nie wystarczy środków na chodniki.  
H. Urbański : odnośnie drogi Bukownica – Pijanowice, czy Pan tą drogę kiedyś jechał, bo ja tą 
drogą jeżdżę codziennie. Bezpieczeństwo jest zapewnione, najpierw są znaki 40 ograniczenia 
prędkości, 30, a obecnie stoi 20. Czy takie bezpieczne jest przejechanie ta drogą, skoro tam jest 
dziura na dziurze.  Ja nie mówię, że ma być przebudowana cała droga, ale chociaż należałoby te 
duże dziury załatać. Czy jest to możliwe? 
J. Ptak : czy jest sensowne wkładanie tam niewielkich środków. Na pewno jest to jedna                           
z priorytetowych inwestycji na terenie gminy Krobia. 
Przewodniczący Rady : czy Pan może mieć wpływ na to, bo mówił Pan o skrzyżowaniu przy 
cmentarzu w Gostyniu, ponieważ kilka lat temu skierowałem zapytanie o możliwość założenia 
jednej lampy, która oświetlałaby to skrzyżowanie. Ja znając to skrzyżowanie nie wiem, w którym 
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momencie można skręcać. Potrzeba jest zamontowania tam jednej lampy. Czy Powiat ma jakiś 
wpływ, żeby było to zrealizowane. 
J. Ptak :  mamy wpływ, bo to jest przewidziane w ramach modernizacji tego skrzyżowania. Jest to 
droga krajowa, ale Powiat może monitować.  
W ramach tworzącej się wspólnie Spółdzielni Socjalnej chcemy podjąć wspólne działania,                      
w których mieszczą się też prace na drogach. Szukamy różnego rodzaju usprawnień.  
R. Olejniczak : co dalej z poszerzeniem drogi Stara Krobia – Domachowo?   
J. Ptak : jest to jeden z elementów zgłoszonych przez Gminę Krobia. Moim zdaniem dwie 
inwestycje tj. Chumietki i Pijanowice znajdą się w planowanych priorytetach. 
G. Mayer dyrektor PZD : odnośnie przejścia dla pieszych na ul. Wjazdowej w Pudliszkach 
planowane jest w roku przyszłym na wiosnę. Także w planach jest wykonanie skrzyżowania 
Jutrosińska – Miejsko Górecka w roku przyszłym. Odnośnie ul. Kobylińskiej, to faktycznie ciągnie 
się ta inwestycja kilka lat. W tym roku Państwo wyasygnowaliście 25 tys. zł i po wyłonieniu 
wykonawcy realizowany będzie chodnik po prawej stronie do ul. Nowej, a my do tego dokładamy             
6 tys. zł. Kiedy będzie wykonany dalszy odcinek, to trudno mi dziś powiedzieć. Modernizacja drogi 
Pijanowice – Bukownica szacowana jest na kwotę 300 tys. zł, pozostałe środki w ramach 
współpracy z gminami Gostyń i Krobia. Odnośnie remontów dróg, to nie było drogi, które nie była 
remontowana po okresie zimowym. Niestety są drogi, na które wracamy kilka razy w roku, a nie ma 
już tam do czego tej masy doklejać. Istniejąca nawierzchnia ma 3 cm grubości to jeśli jest większa 
dziura, to wykonywane to jest masą na zimno. Państwo jeździcie tymi drogami, znacie je, są to 
drogi 2-3 kategorii, ich stan jest bardzo zły.  
W. Mikołajczak : stan drogi Gogolewo – Niepart jest bardzo zły, a tą droga dojeżdża Prezydent do 
pałacu w Gogolewie.      
G. Mayer : do Pałacu w Rokosowie Ośrodka Wojewódzkiego też droga dojazdowa jest w złym 
stanie i nikt się tym nie interesuje, nikt do tego nie dokłada. 
Burmistrz : gwarantuję, że będę zabiegał w kwestii dróg odpowiednio działać wobec obecnej 
sytuacji Powiatu. Moją rolą jest szukać najlepszych możliwości, również w zakresie dróg 
powiatowych, bo one dotyczą też mieszkańców. Struktura i podział dróg powoduje, że na terenie 
naszej gminy jest trzech zarządców. Natomiast mieszkańcy przemieszczają się po drogach                            
i chodnikach i ich nie interesuje, kto jest ich właścicielem, chcą się przemieszczać jak najlepiej.   
Jednym z powodów dla których startowałem do Powiatu była m.in. chęć większego zaznaczenia 
głosu naszej Gminy w debatach i dyskusjach, które mają miejsce przy podejmowaniu decyzji 
wyboru priorytetów. Problem jest i musimy się z nim zmierzyć, razem współpracować i szukać 
najlepszych rozwiązań. W zasadzie wszystkie inwestycje, które się tutaj pojawiły, to są to drogi w 
ciągach rozpoczętych inwestycji, które wymagają dokończenia. Inicjatywy są rozpoczęte i teraz 
nasza w tym głowa, żeby to doprowadzić do końca realizacji w ramach środków, którymi 
dysponujemy. Samorząd gminny i powiatowym jest po to aby realizować potrzeby mieszkańców. 
J. Ptak : dziękuję za dotychczasowe wsparcie. Deklaracji nie możemy składać, znacie Państwo 
nasze możliwości i nasze inne zadania. Zawsze jest możliwość przejęcie drogi, do czego zawsze 
namawiamy i zawsze można uzyskać subwencje na określone działania, w tym także na zimowe 
utrzymanie.    
Burmistrz : gminy nie otrzymują subwencji drogowej. 
Przewodniczący Rady : konieczna jest naprawa schodów z ul. Poznańskiej na targowisko. Ponownie 
miasto zostało oblepione kolejnymi plakatami i reklamami.        
Burmistrz : odnośnie targowiska, to nie jest to tylko kwestia schodów. W ramach naprawy                       
ul. Kasztelańskiej planowany jest także ich remont. Odnośnie rozwieszanych plakatów, to 
rzeczywiście problem jest ciągły, jest to też kwestia konsekwencji prawnych. Jeśli mam wysłać 
pracowników grupy do określonej pracy, też potrzebnej, to wybieram, aby realizować coś 
konkretnego, jest to też rola Policji. 
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Ad. 12 Zakończenie obrad  sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, dziękuję 
wszystkim za przybycie i zamykam XXVII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
     
   Protokół sporządziła :                                                  
       Aurelia Sikorska    
 
 
 
 
 
 


